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    Poznań, 15 października 2020 r. 

 
 

INTERPELACJA  

 

 

Dotyczy: Przebudowy ul. Dębickiej. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Pewien czas temu zwracałem się z wnioskiem o rozwiązanie problemów mieszkańców 

domów zlokalizowanych przy ul. Dębickiej poprzez naprawę nawierzchni ulicy oraz zmianę 

organizacji ruchu (wprowadzenie ograniczeń). Niestety do tej pory nie wiele się w tej sprawie 

zmieniło.  

 W związku z powyższym proszę o informację o podjętych działaniach oraz o planach 

dotyczących uporządkowania ruchu na ul. Dębickiej oraz o przeprowadzeniu prac modernizacyjnych 

nawierzchni. 

 

 

 
             Z poważaniem, 

 

         (-) Łukasz Kapustka 

 

      Radny Miasta Poznania 

 


